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                                                                                                       Stara cesta 13           
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC                                                   1356 Dobrova   
                 OBČINSKI SVET                                                 Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                        info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                        www.dobrova-polhovgradec.si 
 
Številka:   011-0002/2019-1 
Datum:    20. 02. 2019            
 
 
 

Z A P I S N I K 
2. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 20. februarja 
2019 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotne svetnice in svetniki: Marko Košir, Ana Oblak, Valentin Tominc, Ana Zorc, Borut Dolinar, 
Katarina Oven, Marjan Pograjc, Franc Rejec, Tončka Dolenc, Stanislav Dvanajščak, Nataša Peljhan, Bojan 
Demšar, Ana Malovrh, Anton Zibelnik, Marjeta Urbančič, Gregor Čuden.    

Odsotni: - 

Ostali prisotni: Nadja Prosen, dopisnica Našega časopisa, Tadeja Plestenjak, Helena Čuk in Mateja Tavčar, 
občinska uprava. 

Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je Franc Setnikar članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem 
potrditev zapisnika 1. redne seje, povedal, da je potrebno popraviti navedbo članov občinskega sveta, ki 
so bili prisotni. Zapisnik je bil z navedenim popravkom, brez vsebinskih pripomb, potrjen.   
 
Predsedujoči je predlagal naslednji dnevni red seje:  
     

1. Predlog za imenovanje delovnih teles občinskega sveta in NO občine  
2. Predlog Sklepa o financiranju političnih strank  
3. Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2019- I. obravnava  
4. Predlog Odloka o načinu opravljanja javne službe pomoč družini na domu v občini Dobrova-

Polhov Gradec- I. obravnava  
5. Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti CSD Ljubljana 
6. Predlog akcijskega načrta za uresničevanje znaka Slovenia Green za destinacije 
7. Program dela občinskega sveta za leto 2019  
8. Vprašanja in pobude svetnikov 
9. Razno 
 

Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 1) Predlog za imenovanje delovnih teles občinskega sveta in NO občine 
Župan Franc Setnikar je besedo predal Ani Malovrh, predsednici Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja. Ana Malovrh je je svetnikom predstavila delo KMVI ter razloge za oblikovanje predlogov 
imenovanj, kot so sorazmernost zastopanja po številu prejetih glasov na volitvah, krajevna pripadnost (po 
krajevnih skupnostih), izkušnje kandidatov, posredovane s predlogi in izkušnje kandidatov, pridobljene v 
preteklem obdobju dela.  
V razpravi sta sodelovala občinska svetnika Marjan Pograjc in Gregor Čuden.  
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednje sklepe:   
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Sklep 6/1/2 
V Odbor za zdravstvo in socialo se imenujejo: Tončka Dolenc, predsednica, Marko Košir, član,                                        
Nataša Peljhan, članica, Marjeta Urbančič, članica, Tone Zorc, član, Jana Žvokelj, članica in Anica Tomšič, 
članica.  
 
Za je glasovalo 12 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Sklep 7/2/2 
V Odbor za gospodarstvo, turizem, kmetijstvo in gozdarstvo se  imenujejo: Stanislav Dvanajščak, 
predsednik, Anton Zibelnik, član, Katarina Oven, članica, Bojan Demšar, član, Gregor Čuden, član, Amalija 
Božnar, članica, Pavel Malovrh, član, Mitja Gornik, član. 
 
Za je glasovalo 12 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Sklep 8/3/2 
V Odbor za družbene dejavnosti se  imenujejo: Ana Zorc, predsednica, Borut Dolinar, član, Marjeta 
Urbančič, članica, Ana Malovrh, članica, Anton Zibelnik, član, Robert Oblak, član, Andreja Dolinar, članica 
in Marija Šenk, članica. 
 
Za je glasovalo 11 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Sklep 9/4/2 
V Odbor za komunalo in urbanizem se imenujejo: Bojan Demšar, predsednik, Marjan Pograjc, član, - 
Franc Rejec, član, Ana Oblak, članica, Valentin Tominc, član, Janez Sečnik, član, Marko Rus, član in Jernej 
Nučič, član. 
 
Za je glasovalo 11 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Sklep 10/5/2 
V Statutarno pravno komisijo se imenujejo: Ana Oblak, predsednica, Tončka Dolenc, članica in Eva Gostiša, 
članica.  
 
Za je glasovalo 12 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Sklep 11/6/2 
V Nadzorni odbor občine Dobrova - Polhov Gradec se  imenujejo: Biserka Pogačar, Simonka Kumar in  
Marko Jović. 
Mandat članov Nadzornega odbora občine Dobrova -  Polhov Gradec je vezan na mandat občinskega 
sveta občine Dobrova- Polhov Gradec.  
 
Za je glasovalo 12 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 2) Predlog Sklepa o financiranju političnih strank  
Ana Malovrh je kot predsednica KMVI svetnikom predstavila predlog Sklepa o financiranju političnih strank. 
Namreč politični stranki, ki je kandidirala kandidatke in kandidate na jesenskih volitvah v občinski svet, se 
dodelijo sredstva iz proračuna občine sorazmerno številu glasov volivcev, ki jih je dobila na volitvah, če je 
dobila najmanj polovico števila glasov, potrebnih za izvolitev enega člana občinskega sveta. Višina sredstev, 
ki se nameni za financiranje političnih strank, se določi v proračunu za posamezno proračunsko leto ter 
političnim strankam izplačuje trimesečno.  
V razpravi sta sodelovala člana občinskega sveta Marko Košir in Gregor Čuden. Župan je po zaključeni 
razpravi predlagal članom sveta, da sprejmejo naslednji    
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Sklep 12/7/2 
Občinski svet sprejme Sklep o financiranju političnih strank v predlaganem besedilu.  
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 3) Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2019- I. obravnava 
Župan je članom občinskega sveta predstavil povzetek predloga proračuna za leto 2019. Po predstavitvi so 
se k razpravi priglasili člani občinskega sveta Katarina Oven, Marjan Pograjc, Borut Dolinar, Anton Zibelnik, 
Tončka Dolenc, Marko Košir in Gregor Čuden. Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu 
v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 13/8/2 
Občinski svet opravi splošno razpravo o predlogu proračuna za leto 2019. Župan pošlje predlog proračuna 
za leto 2019 delovnim telesom, svetom KS. Predlog odloka za leto 2019 se objavi na spletnih straneh občine 
in zagotovi dostop do predloga proračuna v prostorih občine. O predlogu proračuna za leto 2019 se opravi 
javna razprava. V skladu s 86. členom Poslovnika občinskega sveta se lahko županu posredujejo pripombe 
in predloge k predlogu proračuna za leto 2019 najkasneje do 7. marca 2019. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 4) Predlog Odloka o načinu opravljanja javne službe pomoč družini na domu v občini 
Dobrova-Polhov Gradec- I. obravnava  
Župan Franc Setnikar je predstavil bistvene razloge za oblikovanje predloga Odloka. Namreč Center za 
socialno delo Ljubljana s 1. junijem, preneha opravljati tovrstno dejavnost, zato bo občina pripravila temelje 
za izbor novega izvajalca navedenega programa. Po predstavitvi se je povabilu k razpravi odzval član 
občinskega sveta Anton Zibelnik, natio je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 14/9/2 
Odlok o načinu opravljanja javne službe pomoč družini na domu v Občini Dobrova-Polhov Gradec je 
primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo. 
  
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 5) Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti CSD  
          Ljubljana 
Župan Franc Setnikar je besedo predal Ani Malovrh, predsednici Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja. Ana Malovrh je je svetnikom predstavila razloge, ki so botrovali nastanku novega organa 
ter predlog za imenovanje. V razpravi je sodeloval občinski svetnik Marjan Pograjc. Župan je občinskemu 
svetu predlagal v obravnavo in sprejem predlog sklepa, ki so ga člani občinskega sveta prejeli z gradivom 
za sejo.  
 
Sklep 15/10/2 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec predlaga Centru za socialno delo Ljubljana, da se v Svet 
lokalnih skupnosti CSD Ljubljana imenuje Tončka Dolenc, Črni Vrh 27a, 1355 Polhov Gradec. 
  
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 6) Predlog akcijskega načrta za uresničevanje znaka Slovenia Green za destinacije 
Občina je kot turistična destinacija Blagajeva dežela v letu 2016 pristopila k ocenjevanju za pridobitev znaka 
Slovenia green v okviru Slovenske turistične organizacije. Župan je povedal, da je namen pristopa 
vzpostavitev pogojev za promocijo in sodelovanje v aktivnostih, ki jih izvaja Slovenska turistična 
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organizacija ter pozval člane občinskega sveta, naj podprejo predlagani sklep. Razprave se je udeležil član 
občinskega sveta Gregor Čuden.  
 
Sklep 16/11/2 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec potrdi akcijski načrt za uresničevanje znaka Slovenia green 
za območje Občine Dobrova-Polhov Gradec. 
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 7) Program dela občinskega sveta za leto 2019 
Predlagani Program dela vsebuje znane načrtovane aktivnosti dela občinskega sveta ter okvirni terminski 
plan sej. Župan je članom občinskega sveta predlagal, da sprejmejo predlagani  
 
Sklep 17/12/2 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Program dela občinskega sveta občine z okvirno 
vsebino in terminski plan rednih sej v letu 2019.  
 
Za je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 8) Vprašanja in pobude svetnikov 
Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, so člani občinskega sveta zastavili 
naslednja vprašanja ter podali navedene pobude:  
 

 
 
Župan Franc Setnikar je podal odgovore na naslednja tekoča vprašanja in pobude, ali pa so bile odstopljene 
za pripravo pisnih odgovorov strokovnim službam, organom ali delovnim telesom občinskega sveta oz. 
zunanjim odgovornim institucijam: 
 
Na vprašanje Antona Zibelnika, kakšni so predvideni ukrepi iz DPN v Dolenji fazi, ali so predvideni posegi 
potrebni in načrtovani pravilno, da ne poslabšujejo stanja, je župan odgovoril, da postopke vodi Direkcija 
za vode, da so bili projekti razgrnjeni na občini, bila je opravljena javna obravnava ter predstavitev 
projektov, sedaj pa se le-ti projekti nahajajo na Direkciji, kjer je še možen vpogled v posamezne načrtovane 
rešitve. Na vprašanje Stanislava Dvanajščaka v zvezi s tem, kdaj bo DRSI porušil objekt v Dvoru, kjer je 
predvidena razširitev ceste je povedal, da je bilo gradbeno dovoljenje za rušitev že pridobljeno, rušitev se 
bi morala izvesti že lansko leto. Po pridobljeni informaciji s strani DRSI pa bo rušitev izvedena letos 
spomladi. Na vprašanje Gregorja Čudna v zvezi z izvajanjem projekta Ureditev površin pri OŠ Polhov Gradec 
in problematiko pri gradnji ter s problemi pri obstoječi telovadnici je župan povedal, da je bila gradnja 
športne dvorane drag in resen projekt za občino, po mnenju občine pa izvajalec ni bil zadosti resen, zato 
postopek tudi še teče na sodišču. Izvajalec mora izdelati zasnovo rešitve ureditve odvodnjavanja. Na 
projektu zunanje ureditve pa dodatne podražitve projekta ni predvidene, niti ni predloga izvajalca v zvezi s 
tem, bile so narejene poskusne vrtine, pilotne ocene je delal strokovno usposobljeni izvajalec. Občina meni, 

Pograjc Marjan Pobuda za pripravo pisnega odgovora o pridobljenih evriopskih sredstvih občine.

Pograjc Marjan Pobuda za oblikovanje skupnega stališča za poplavno varnost na območju Dobrove- predlog za sklic sestanka.

Zibelnik Anton Kakšni so predvideni ukrepi iz DPN v Dolenji fazi? Ali so predvideni posegi potrebni in načrtovani pravilno, da ne poslabšujejo stanja?

Zibelnik Anton Pobuda za pripravo pisnih podatkov o prihodkih in odhodkih po posameznih vodovodih v občini.

Dolenc Tončka Stanje Mačkove štale v Črnem vrhu- ogrožena prometna varnost, ma katero KS že vrsto let opozarja, prosi za pisni odgovor.

Dvanajščak Stanislav Kdaj bo DRSi porušil objekt v Dvoru, kjer je predvidena razširitev ceste? 

Čuden Gregor Kloriranje pitne vode v Polhovem Gradcu in povezana problematika? 

Čuden Gregor Izvajanje projekta Ureditev površin pri OŠ Polhov Gradec- problematika pri gradnji? Problemi pri obstoječi telovadnici? 

Čuden Gregor Predlog za vzpostavitev sistema za prenos sej občinskega sveta v živo- live stream. 

Košir Marko Predlog ureditve vaškega jedra Šentjošt- obstoj razpisov za pridobitev sredstev? Predlog za ureditev postajališča za avtobuse izven vasi.

Zibelnik Anton Plan občine za gradnjo Doma starejših občanov v občini? 

Pograjc Marjan Ali je bilo občinsko zemljiše v Šujici, namenjeno prodaji, že prodano? 

Pograjc Marjan Pobuda za postavitev parkirišča za avtodome- privabiti turiste?

Dolinar Borut Obnova Pristave z obvozno cesto v Polhovem Gradcu? 
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da ni strahu, da bi se tu ponovila podobna zgodba, saj se piloti delajo celo z večji, varnostnim faktorjem.  
Na vprašanje Antona Zibelnika, ali občine planira gradnjo Doma starejših občanov v občini je župan povedal, 
da občina same ne more graditi doma, lahko pripravi le prostorske pogoje za gradnjo. Razpisi za podelitve 
koncesij za gradnjo so redki, v lanskem letu je bil izveden eden, vendar je bila podeljena le ena koncesija, 
še ta v Ljubljani.   
Na vprašanje Marjana Pograjca, ali je bilo občinsko zemljišče v Šujici, namenjeno prodaji, že prodano, je 
župan povedal, da je občina objavila več dražb, ki so bile neuspešne, zato bo sama v letošnjem letu izvedla 
na tem delu OPPN ter naredila program, ki bo morebiti pospešil prodajo. Na pobudo Marjana Pograjca za 
postavitev parkirišča za avtodome z namenom privabiti turiste je župan povedal, da avtokampe gradijo 
zasebniki, ne občine. Meni, da je sodelovanje občine s Zavodom za turizem Ljubljana uspešno, saj 
vključujejo v ponudb tudi naše programe, da je evidentiranih v preteklem letu na območju občine –za 
avgust 2018- 700 nočitev gostov iz 42 držav, ter mora biti tudi vodilo, da gostje pridejo v občino ter v občini 
tudi pustijo denar, ne samo smeti. Meni, da so postajališča za avtodome primernješa za postavitev ob 
tranzitnih cestah, ne pa za razvoj turizma, na boljšem nivoju. Na vprašanje Boruta Dolinarja, kakšen je 
načrt občine za obnovo Pristave z obvozno cesto v Polhovem Gradcu, je povedal, da je vrednost projekta 
ocenjena na cca. dva milijona evrov in bo občina lahko pristopila k izvedbi le s pomočjo pridobitve  zunanjih 
sredstev. Občina je bila v kontaktu z MInistrstvom za gospodarstvo, za pridobivanje ustreznih virov za 
projekt.  
 
Ad 9) Razno  
Župan je člane občinskega sveta seznanil z obdobjem začasnega financiranja občine, z gradivom za sklic 
seje jim je bil posredovan tudi Sklep o začasnem financiranju. Seznanil jih je z imenovanjem podžupana 
ter povedal, da oba opravljata svoji funkciji nepoklicno. Člani občinskega sveta pa so bili seznanjeni tudi s 
Poročilom računskega sodišča o pregledu pravilnost dela poslovanja občine v letu 2016. Prav tako je 
povedal, da člani občinskega sveta redno prejemajo v seznanitev vsa gradiva Državnega zbora Republike 
Slovenije, ki lokalnim skupnostim na podlagi 94. člena Zakona o lokalni samoupravi pošilja v mnenje 
predloge zakonov.  
 
Gregor Čuden je izrekel pohvalo za delovanje smučišča v Šentjoštu ter za organizacijo tradicionalnega 
letnega Nočnega pohoda na Grmado.  
 
Seja je bila zaključena ob 21. uri. 
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
 
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 


